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PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa  

Rady Powiatu Bydgoskiego  

w dniu  11 września 2019 r. godz. 14.00 

w sali 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 

 

Pkt. 1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie poprowadziła pani Katarzyna Kirstein - Piotrowska – Przewodnicząca Komisji 

Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa Rady Powiatu Bydgoskiego, która po otwarciu obrad  

stwierdziła quorum.  

W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji: pani Katarzyna Kirstein-

Piotrowska, pan Tadeusz Zamłyński (Radny dotarł salę obrad w pkt 4. porządku),  

pan Wojciech Porzych, pan Bashar Al-Shaer (Radny opuścił salę obrad pod koniec pkt 6.  

Porządku), pan Stanisław Szwajca oraz pani Elżbieta Wysocka, a także ze Starostwa  

Powiatowego w Bydgoszczy pan Zbigniew Łuczak – Wicestarosta Bydgoski, pani Grażyna 

Czepanko – Skarbnik Powiatu, pan Leszek Czerkawski – Sekretarz Powiatu, pan Michał 

Piaszczyk – Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich, pan Bolesław  

Grygorewicz – Dyrektor Wydziału Budownictwa oraz pani Maria Strąk – Dyrektor  

Powiatowego Centrum Zarządzania Oświatą w Koronowie. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu. 

 

Pkt. 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Porządek posiedzenia Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa w brzmieniu:  

„ 1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

4. Sprawozdanie z realizacji Programu Rozwoju Powiatu Bydgoskiego na lata 2017 – 2023 

za okres od stycznia 2017 do czerwca 2019 roku. 

5. Informacja o wydanych pozwoleniach na budowę i przyjętych zgłoszeniach w I półroczu 

2019 r. 

6. Opiniowanie materiałów na sesję. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zamknięcie obrad.” 

 został przyjęty stosunkiem głosów: 5 za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa w dniu  

12 czerwca 2019 r. został przyjęty stosunkiem głosów: 5 za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących 

się. 

 

Pkt 4. Sprawozdanie z realizacji Programu Rozwoju Powiatu Bydgoskiego na lata 2017 

– 2023 za okres od stycznia 2017 do czerwca 2019 roku. 

 

Informację o realizacji zadań ujętych w „Programie Rozwoju Powiatu Bydgoskiego na lata 

2017 – 2023”  w okresie od stycznia 2017 do czerwca 2019 r. przedstawił pan Michał  
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Piaszczyk – Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich Starostwa Powiatowego  

w Bydgoszczy. Sprawozdanie pisemne stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pkt 5. Informacja o wydanych pozwoleniach na budowę i przyjętych zgłoszeniach  

w I półroczu 2019 r.  

 

Zestawienie wydanych pozwoleń na budowę i przyjętych zgłoszeń w I półroczu 2019 r.  

(załącznik  nr 3 do protokołu) przedstawił pan Bolesław Grygorewicz – Dyrektor Wydziału 

Budownictwa Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy. Jednocześnie udzielając wyjaśnień  

na zapytania Radnych: pani Katarzyny Kirstein – Piotrowskiej, pani Elżbiety Wysockiej, pana 

Tadeusza Zamłyńskiego i pana Stanisława Szwajcy, Dyrektor porównał przedstawione dane  

z danymi z lat 2017 – 2018 i przedstawił specyfikę pracy podległego mu Wydziału.    

 

Pkt 6. Opiniowanie materiałów na sesję. 

 

W kolejnym punkcie porządku posiedzenia Radni przystąpili do opiniowania materiałów  

na VII Sesję Rady Powiatu Bydgoskiego w dniu 18 września 2019 r.:  

1) Informację o stanie przygotowania szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2019/2020 oraz  

o wynikach naboru do klas pierwszych, udzielając jednocześnie wyjaśnień na zapytania 

Radnych: pani Elżbiety Wysockiej i pana Stanisława Szwajcy, przedstawiła pani Maria 

Strąk - Dyrektor Powiatowego Centrum Zarządzania Oświatą w Koronowie – Komisja nie 

wniosła uwag. 

2) Projekty uchwał  Rady Powiatu Bydgoskiego w sprawie: 

a)  stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcą-

cego im. Leona Wyczółkowskiego w Koronowie w czteroletnie Liceum Ogólno-

kształcące im. Leona Wyczółkowskiego w Koronowie, 

b) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcą-

cego w Zespole Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Solcu Kujawskim  

w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Solcu Kujawskim z Zespole Szkół Ogól-

nokształcących i Zawodowych w Solcu Kujawskim, 

c) stwierdzenia przekształcenia Czteroletniego Technikum w Zespole Szkół Ogólno-

kształcących i Zawodowych w Solcu Kujawskim w Technikum w Solcu Kujawskim  

w Zespole Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Solcu Kujawskim, 

d) stwierdzenia przekształcenia Czteroletniego Technikum w Zespole Szkół Zawodo-

wych im. gen. Stanisława Maczka w Koronowie w Technikum w Koronowie  

w Zespole Szkół Zawodowych im. gen. Stanisława Maczka w Koronowie, 

e) stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum Nr 2 w Koronowie, 

f) stwierdzenia przekształcenia Czteroletniego Technikum w Zespole Szkół Agro-

Ekonomicznych im. Bronisława Zamojdzina w Karolewie w Technikum w Karolewie 

w Zespole Szkół Agro-Ekonomicznych im. Bronisława Zamojdzina w Karolewie, 

zostały przez Komisję zaopiniowane pozytywnie stosunkiem głosów: 6 za, 0 przeciw  

i 0 wstrzymujących się. 

Pani Maria Strąk – Dyrektor Powiatowego Centrum Zarządzania Oświatą w Koronowie 

poinformowała, że na najbliższą sesję zostaną przygotowane również dwa kolejne  

projekty uchwał dotyczące przekształcenia Liceum dla Dorosłych w ZSAE w Karolewie  

i ZSZ w Koronowie.  

3) Projekt uchwały Rady Powiatu Bydgoskiego w sprawie określenia tygodniowego  

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli praktycznej nauki zawodu  

i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych w szkołach dla których organem prowadzą 
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cym jest Powiat Bydgoski, po przedstawieniu przez panią Marię Strąk - Dyrektor Powia-

towego Centrum Zarządzania Oświatą w Koronowie, został przez Komisję zaopiniowany 

pozytywnie stosunkiem głosów: 6 za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

4) Projekt uchwały Rady Powiatu Bydgoskiego zmieniającej Wieloletni Plan Inwestycyjny  

dla Rozwoju Powiatu Bydgoskiego, po przedstawieniu przez pana Michała Piaszczyka  

– Dyrektora Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich,  został przez Komisję  

zaopiniowany pozytywnie stosunkiem głosów: 6 za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

5) Projekt uchwały Rady Powiatu Bydgoskiego w sprawie określenia zasad zwrotu  

członkom Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Bydgoszczy i Powiatu  

Bydgoskiego, osobom powołanym do udziału i osobom uczestniczącym w jej pracach 

wydatków rzeczywiście poniesionych w związku z udziałem w pracach Komisji,  

po przedstawieniu przez pana Wojciecha Porzycha – Starostę Bydgoskiego, został przez 

Komisję zaopiniowany pozytywnie stosunkiem głosów: 6 za, 0 przeciw i 0 wstrzymują-

cych się. 

6) Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu i Starosty Bydgoskiego w sprawie złożonych 

oświadczeń majątkowych – Komisja nie wniosła uwag. 

7) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonych w I półroczu 2019 r.  

– Komisja nie wniosła uwag. 

8) Projekt uchwały Rady Powiatu Bydgoskiego w sprawie zmian do budżetu Powiatu  

Bydgoskiego w 2019 r., po przedstawieniu przez panią Grażynę Czepanko – Skarbnika 

Powiatu i udzieleniu wyjaśnień na zapytanie Radnego pana Stanisława Szwajcy, został 

przez Komisję zaopiniowany pozytywnie stosunkiem głosów: 6 za, 0 przeciw  

i 0 wstrzymujących się. 

9) Projekt uchwały Rady Powiatu Bydgoskiego w sprawie zmian do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej dla Powiatu Bydgoskiego na lata 2019 – 2028, po przedstawieniu przez panią 

Grażynę Czepanko – Skarbnika Powiatu, został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie 

stosunkiem głosów: 5 za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.  

 

Pkt 7.  Wolne głosy i wnioski. 

 

Starosta Bydgoski zwrócił się do członków Komisji z prośbą o opinię w sprawie ewentualne-

go przekazania dotacji Gminie Koronowo na zakup instrumentów muzycznych dla orkiestry 

w Koronowie i przygotowania stosownej uchwały Rady Powiatu na sesję w listopadzie br. 

Radni wyrazili pozytywną opinię. 

Następnie głos zabrali kolejno: 

- Radna Elżbieta Wysocka zapytała się o postępy w zakresie z uruchomieniem promu  

w Solcu Kujawskim; 

- Radny Stanisław Szwajca przedstawił problem zasygnalizowany przez Sołtysa, a dotyczą-

cy  chodnika w Samsiecznie (na odcinku między szkołą a kościołem chodnik jest zaro-

śnięty) i dopytywał się o rozwiązanie problemu starego kanału c.o. w Gliszczu  

i o ustawienie znaku „stop” przy skrzyżowaniu z drogą wojewódzką w Prosperowie; 

- Radna Katarzyna Kirstein – Piotrowska zapytała się o pas separujący na drodze Zamość – 

Łochowo, o drogę powiatową w Kruszynie Krajeńskim na której wyłożone  

zostały płyty i zgłosiła problem uszkodzonych ponownie słupków przy chodniku w Cielu.  

Na zapytania Radnych wyjaśnień udzielali Starosta i Wicestarosta Bydgoski. 
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Pkt 8. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu tematów ujętych w porządku, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji 

Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa o godz. 15:18. 

 
Protokołowała: Paulina Wengler 

 
Przewodnicząca Komisji 

Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa 

 

Katarzyna Kirstein – Piotrowska 


